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Z A P I S N I K

8/2023 seje Zdravstvenega sveta, ki je potekala v sredo, 22. 3. 2023, s pričetkom ob 15. uri, v 

veliki sejni sobi Ministrstva za zdravje (v nadaljnjem besedilu: ministrstvo), Štefanova 5, Ljubljana

in videokonferenčno.

PRISOTNI ČLANI ZS:

 prof. dr. Mirta Koželj, predsednica,

 dr. Erik Brecelj,

 prim. prof. dr. Danica Rotar Pavlič,

 izr. prof. dr. Martina Drevenšek,

 izr. prof. dr. Matej Štuhec,

 prof. dr. Alojz Ihan, 

 prof. dr. Radovan Hojs,

 izr. prof. dr. Maja Rus Makovec, 

 Denis Baš, 

 doc. dr. Marko Pokorn,  

 prim. mag. Dorijan Marušič, 

 dr. Alenka Kolar,

 dr. Tanja Španić,

 izr. prof. dr. Tatjana Lejko Zupanc, videokonferenčno.

OSTALI PRISOTNI:

 mag. Tadej Ostrc, državni sekretar,

 dr. Branko Bregar, v. d. generalnega direktorja Direktorata za javno zdravje,

 Aleš Šabeder, direktor Urada za nadzor, kakovost in investicije v zdravstvu,

 Sanja Mekić, koordinatorka ZS, ministrstvo.

OPRAVIČENO ODSOTNI:

 prof. dr. Matjaž Vogrin, 

 Mario Fafangel,

 doc. dr. Branko Gabrovec,  

 mag. Jakob Ceglar, 

 izr. prof. dr. Mateja Lorber,

 Danijel Bešič Loredan, minister,

 Tjaša Vidic, državna sekretarka,

 Azra Herceg, državna sekretarka,

 Nataša Vidnar, v. d. generalnega direktorja Direktorata za zdravstveno nego,

 mag. Vlasta Mežek, generalna direktorica Direktorata za zdravstveno varstvo,

 doc. dr. Tatjana Mlakar, generalna direktorica Zavoda za zdravstveno zavarovanje 

Slovenije.

Na 8/2023 seji Zdravstvenega sveta (v nadaljnjem besedilu ZS) je bilo prisotnih 14 članov od 19

imenovanih, torej je bil ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del izvirnika zapisnika.
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Sejo ZS je vodila predsednica ZS, prof. dr. Mirta Koželj, po naslednjem DNEVNEM REDU: 

1. Potrditev predlaganega dnevnega reda seje.

2. Potrditev zapisnika 7/2023 seje ZS. 

3. Pregled realizacije sklepov zapisnika 6/2023 seje ZS.

4. Oblikovanje dokončnega mnenja za vlogo za odobritev nove metode zdravljenja z 

naprednim avtolognim celičnim zdravilom (aHyC) bolnikov s kastracijsko odpornim rakom 

prostate.

5. Razprava o standardih in normativih.

6. Poročilo skupine za pripravo točkovnika za ocenjevanje vlog za nove zdravstvene 

programe (poročajo prim. mag. Dorijan Marušič, doc. dr. Marko Pokorn, izr. prof. dr. Matej 

Štuhec in mag. Jakob Ceglar).

7. Poročilo Komisije za strokovna napredovanja o izpolnjevanju pogojev za pridobitev naziva 

svetnik ali višji svetnik. 

8. Razno.

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda seje

Predsednica ZS je člane pozvala k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso 

imeli pripomb na dnevni red.

Sprejet je bil SKLEP:

ZS je s soglasjem vseh navzočih članov potrdili predlagani dnevni red seje.

Ad 2 – Potrditev zapisnika 7/2023 seje ZS

Predsednica ZS je člane pozvala k potrditvi zapisnika 7/2023 seje ZS z dne 22. 2. 2023. 

Sprejet je bil SKLEP:

ZS je s soglasjem vseh navzočih članov potrdili zapisnik 7/2023 seje ZS. Potrjen in podpisan 

zapisnik bo objavljen na spletni strani ministrstva.

Ad 3 – Pregled realizacije sklepov zapisnika 6/2023 seje ZS

Člani ZS so prejeli informacijo o realizaciji sklepov 6/2023 in 7/2023 seje ZS. 

Sprejet je bil SKLEP:

ZS ažurno uresničuje sklepe 6/2023 seje ZS in se seznanja z aktualnim dogajanjem na področju 

zdravja v Republiki Sloveniji.

Ad 4 – Oblikovanje dokončnega mnenja za Vlogo za odobritev nove metode 

zdravljenja z naprednim avtolognim celičnim zdravilom (aHyC) bolnikov s 

kastracijsko odpornim rakom prostate

Na 7/2023 seji je ZS ponovno obravnaval vlogo. Sprejet je bil sklep, da bo mag. Jakob Ceglar do 

naslednje seje sporočil, ali bi bil za ZZZS sprejemljiv način začasnega financiranja programa 
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zdravljenja z naprednim avtolognim celičnim zdravilom (aHyC) bolnikov s kastracijsko odpornim 

rakom prostate (KORP) za obdobje treh let. Mag. Jakob Ceglar je sporočil mnenje ZZZS, da je 

glede na veljavna pravila o potrjevanju in točkovanju novih zdravstvenih programov smiselno (in 

pravilno), da ZS oblikuje en (enotni) seznam s strani ZS potrjenih novih zdravstvenih programov. 

Potencialno nov seznam programov, ki bi bili predlagani v časovno omejeno financiranje, bi lahko 

pomenil neenakopravno obravnavo novih zdravstvenih programov z vidika implementacije 

financiranja. Odgovor na vprašanje ali najprej umestiti v financiranje nove zdravstvene programe 

za nedoločen čas z manj točkami ali nove zdravstvene programe za določen čas z več točkami, 

bi zelo težko našli. Iz posredovanih informacij glede specifičnega programa se lahko razbere, da 

program (spremljanje in izvajanje) še ni v taki fazi, da bi ga ZS s strokovnega vidika potrdil 100

%. Pri tej trditvi ZZZS izhaja iz tega, da bi se ponovna evalvacija s strokovnega vidika izvedla po 

3 letih. ZZZS meni, da to ponovno ne bi bilo ustrezno z vidika drugih novih zdravstvenih 

programov, potrjenih s strani ZS. ZZZS meni, da bi moral biti vsak novi zdravstveni program 

obravnavan in potrjen s strani ZS na način, iz katerega ne bi bilo dvomov o upravičenosti izvajanja 

programa s strokovnega vidika. 

Predsednica ZS je zaključila, da iz mnenja ZZZS izhaja, da samo začasno 3-letno financiranje ni 

sprejemljivo. Člani ZS so razpravljali, da bo vedno več vlog za nove zdravstvene programe 

predlagalo uporabo naprednih, dragih zdravil, ki nekomu lahko rešijo življenje. Upoštevati pa je 

potrebno tudi populacijski vidik – da je program dostopen vsem prebivalcem Slovenije. 

Predsednica je povedala, da je vloga ocenjena z 48 točkami, in sicer s strokovnega vidika je 

dosegla 48 točk, s finančnega vidika pa 0 točk. Predlagala je glasovanje.

Sprejet je bil SKLEP:

ZS je s soglasjem vseh navzočih članov podprl vlogo in jo predlagal za vključitev v prednostni 

seznam za Splošni dogovor za pogodbeno leto 2024.

Ad 5 – Razprava o standardih in normativih

Predsednica je povzela razpravo o standardih in normativih, ki je potekala na 7/2023 seji ZS in 

besedo predala državnemu sekretarju mag. Tadeju Ostrcu. Državni sekretar je povedal, da 

ministrstvo načrtuje, da se do 1. 10. 2023 skupaj s sindikati oblikujejo standardi in normativi, ki 

se bodo uveljavili v letu 2024. Na tako pripravljene standarde in normative pristojni RSK v skladu 

s 4. točko prvega odstavka 9. člena Pravilnika o razširjenih strokovnih kolegijih (Uradni list RS, 

št. 44/17, 187/21 in 78/22) podajo strokovna stališča. Sledi obravnava standardov in normativov 

v okviru Zdravstvenega sveta (sedma alineja 3. člena Pravilnika o Zdravstvenem svetu (Uradni 

list RS, št. 88/01, 40/06, 8/09, 11/11 in 48/12). Povedal je, da delovna skupina pod vodstvom v. 

d. generalne direktorice Nataše Vidnar pripravlja standarde in normative za zdravstveno, babiške 

nego in ostale poklice v zdravstveni dejavnosti, ti poklici pa niso zdravnik ali zobozdravnik. 

Predsednica je povedala, da ZS pričakuje, da bodo na ZS kmalu naslovljene vloge RSK-jev za 

potrjevanje standardov in normativov za posamezne stoke. Člani ZS so razpravljali, ali je ZS pred 

izvedbo reforme zdravstvenega sistema pristojen za vsebinsko obravnavo takšnih vlog.

Sprejet je bil SKLEP:

V primeru, da ZS prejme vlogo za standarde in normative kot vlogo za nov zdravstveni program, 

je potrebno upoštevati navodila za pripravo podatkov, ki jih RSK predložijo predlogu normativov. 

Ta navodila je ZS sprejel na 7/2017 seji 4. 10. 2017 in 8/2017 seji 8. 11. 2017 in so bila poslana 

predsednikom posameznih RSK. 
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Ad 6 – Poročilo skupine za pripravo točkovnika za ocenjevanje vlog za nove zdravstvene 

programe (poročajo prim. mag. Dorijan Marušič, doc. dr. Marko Pokorn, izr. prof. dr. 

Matej Štuhec in mag. Jakob Ceglar)

Predsednica ZS je povzela dosedanji potek dogodkov na področju pobude za prenovo točkovnika 

in prosila člane, ki delajo na pripravi sprememb točkovnika, za njihovo videnje.

Izr. prof. dr. Matej Štuhec je povedal, da podpira prilagoditev točkovnika v smislu ureditve, ki bi 

bila podobna drugim državam v EU. Pri tem bi ob upoštevanju Uredbe (EU) 2021/2282 

Evropskega parlamenta in Sveta z dne 15. 12. 2021 o vrednotenju zdravstvenih tehnologij in 

spremembi Direktive 2011/24/EU (v nadaljnjem besedilu: Uredba HTA), ki naj bi začela veljati v 

letu 2025, v točkovniku na primer drugače uredili točkovanje vlog za nove zdravstvene programe, 

ki se nanašajo na redke bolezni.

Mag. Dorijan Marušič je povedal, da omenjena uredba ureja področje zdravil in ne ureja področja 

storitev. Povedal je, da je ministrstvo za pripravo točkovnika in Postopka obravnave vlog za nove 

zdravstvene programe, ki je dostopen na spletni strani ministrstva: 

https://www.gov.si/zbirke/storitve/postopek-obravnave-vlog-za-nove-zdravstvene-programe/

najelo strokovnjake. Predlagal je, da bi tudi za spremembo oziroma posodobitev točkovnika

ministrstvo najelo skupino strokovnjakov, ki bi pripravila predlog sprememb.

Doc. dr. Marko Pokorn je povedal, da se pridružuje mnenju izr. prof. dr. Mateja Štuheca. 

Sprejet je bil SKLEP:

Prim. mag. Dorijan Marušič, doc. dr. Marko Pokorn, izr. prof. dr. Matej Štuhec in mag. Jakob 

Ceglar še pred 9/2023 sejo ZS pripravijo skupen predlog nadaljnje obravnave vprašanja prenove 

točkovnika za ocenjevanje vlog za nove zdravstvene programe, v obsegu pol strani A4 formata

in ga pošljejo po e-pošti predsednici ZS. 

Ad 7 – Poročilo Komisije za strokovna napredovanja o izpolnjevanju pogojev za 

pridobitev naziva svetnik ali višji svetnik

Komisija za strokovna napredovanja, ki obravnava vloge za pridobitev naziva svetnik in višji 

svetnik, je v skladu s 6., 8. in 9. členom Pravilnika o pogojih in postopku za pridobitev naziva 

svetnik ali višji svetnik (Uradni list RS, št. 72/06) v obravnavo ZS poslala poročilo o vlogi 

kandidata, ki po oceni navedene komisije izpolnjuje pogoje za pridobitev naziva svetnik. 

Kandidat za naziv svetnik je:

- prof. dr. Sebastjan Bevc, dr. med., UKC Maribor, Oddelek za nefrologijo in Medicinska 

fakulteta v Mariboru.

Sprejet je bil SKLEP:

Zaradi pomanjkljivosti vloge, ZS le-to vrača v dopolnitev ministrstvu, Direktoratu za zdravstveno 

varstvo. ZS bo vlogo za pridobitev naziva zdravstveni svetnik prof. dr. Sebastjana Bevca, dr. 

med., UKC Maribor, Oddelek za nefrologijo in Medicinska fakulteta v Mariboru, obravnaval po 

dopolnitvi.

Ad 8 – Razno

Dr. Alenka Kolar je povedala, da so v pripravi spremembe, ki bodo omogočale, da napotnico 

lahko zaključi tudi izbrani osebni zdravnik.
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Naslednja seja ZS bo 19. 4. 2023 ob 15. uri.

8/2023 seja ZS z dne 22. 3. 2023 se je zaključila ob 16.50 uri.

Zapisala:

Sanja Mekić prof. dr. Mirta Koželj

Koordinatorica ZS predsednica ZS
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